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A döntés meghozatala egyszerű többséget igényel. 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Mint ahogy az mindenki előtt ismeretes, a 2018. évi költségvetés tárgyalásakor azért, hogy 

1.000.000 Ft általános tartalékot tudjunk képezni a költségvetésben csökkentette a képviselő-

testület a falunapi kiadásokat 600.000 Ft-tal és az első lakáshoz jutók támogatását 400.000 Ft-

tal. 

Első lakáshoz jutók támogatását 2018. évben egy alkalommal ítélt meg a képviselő-testület. 

Jelen ülésre 4 kérelem is érkezett, melyből azonban a 3/2015.(II.25.) önkormányzati 

rendeletnek kettő kérelem felel meg. Tehát ezen a soron elfogyott ami a 2. félévben 

elkölthető. 

Az önkormányzati rendezvényekre szánt keretből már került elköltésre, melyből a nagyobb 

kiadást a Lovas-nap támogatására átadott 300.000 Ft kiadás jelenti. Így a falunappal együtt az 

egyéb rendezvényekre összesen 600.000 Ft kiadás tervezhető.  

Az önkormányzat bevételei és kiadásai a tervezetthez képest alacsonyabb teljesítést mutatnak 

kiadási oldalon, melynek oka, hogy a pályázatokon nyert pénzösszegek (Egészségház 

felújítása, Bordács utca felújítása) a 2. félévben fognak realizálódni. 

A költségvetés tervezésekor már látszott, hogy helyi iparűzési adóból 1.500.000 Ft-tal 

kevesebb lesz a bevétel, mint a 2017. évben, mivel több vállalkozás is megszűnt, illetve 

áthelyezte székhelyét Mórichidáról. 

 

Összességében mindez azt jelenti, hogy a 2018. évi költségvetésben nincsenek tartalékok, 

pontosabban a tartalékok, azok a pályázatok önrészeire mennek. Amit, amekkora összegben 

elfogadtunk, arra van és lesz is fedezet, de további kiadásokra nem. 

Természetesen tudjuk, hogy még sok fejleszteni való terület és szépítenivaló van, de az idén 

elsődlegesen a megnyert pályázatokat kell megvalósítanunk, melyek közül van, amit még el 

sem kezdtünk. 

             

Mórichida, 2018. június 28. 

 

                          László Attila 

                         polgármester 
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